
MENIGHEDSRÅDSMØDE VEJLBY MENIGHEDSRÅD  

tirsdag den 29. august 2023 

Til stede: 

Jette Andersen, Jytte Thorsted, Henrik Klindt-Jensen, Connie Hjortshøj, Carl-Otto Johansen,  

Ane Bonderup, Johannes Raben-Beck, Tom Søndergaard, Eva Ryberg, Niels Sander Wienke, 

Charlotte Rønhoff 

Afbud fra:  

Else Kragelund Holt 

 

Desuden deltog: 

Else Marie Jepsen, Claus Borch og Tine Kau Andersen (ref.) 

 

Sager til beslutning 
 

Referat 

1.  
Endeligt budget 2024 

Menighedsrådet godkender det afleverede 
budget 2024, mærket ”Vejlby Sogns 
Menighedsråd, CVR-nummer 36621915, 
budget 2024, bidrag budget afleveret den 
09.08.2023 13:21  
 

2.  
Kvartalsrapport pr. 30.06.2023 
 

Kvartalsrapporten godkendes uden 
anmærkninger og underskrives af formand og 
kasserer. 
 

3.  
Ansøgning om støtte til julearrangement i 
Vejlby Folkehus 
 

Det besluttes at Vejlby Menighedsråd støtter 
arrangementet med de 9000,00 Kr. som der er 
søgt om. 

Sager til orientering 
 

Referat 

4. Nyt fra præsterne 
 

Niels og Charlotte fortalte om deres 
spændende tur til London, hvor forholdene er 
noget anderledes end i den danske folkekirke. 
Niels går på barsel den 18. september hvor 
Bent Arendt igen træder til som vikar. Niels` 
opgaver er fordelt mellem Charlotte og Bent. 
Charlotte fortalte om det nye konfirmandhold 
i Todbjerg, som hun er blevet pålagt i år.  
Ellers en god start i sognet for Charlotte 
 

5. Nyt fra kontaktpersonen Sygemeldt gartner er nu tilbage på fuld tid. 



 MUS-samtaler i september for ansatte. 
 

6. Nyt fra udvalgene 
 

Niels fortalte om kommende høstgudstjeneste 
med høstfest, fernisering og musik. 
Kirkefrokost i november, hvor Charlotte vil 
fortælle om ”min vej til Vejlby” 
Nyt program er udsendt for 
Højskoleforeningen. 
Fredag den 1. sep. Er der udflugt for MR og 
ansatte. Turen går til Christiansfeld. 
Babysalmesang starter op den 14. september. 
Der er plads til flere på holdet. 
Henrik berettede om krucifiksudvalget som 
efter ophængning af krucifikset nu vil 
nedlægge sig selv. 
 

7. Nyt fra medarbejderne 
 

Else-Marie fortalte om de klippede stier på 
græsplænen ud for sognegården. 
Der er opsat bænkesæt på kirkegården og 
flyttet lidt rundt på de eksisterende bænke. 
Der mangler stadig en buet bænk, fordi der var 
problemer med kvaliteten på de bestilte 
bænke. 
Claus fortalte om det nye nodeskab i kirken 
som er taget i brug, og fungerer glimrende. 
 

8. Eventuelt 
 

Præstetavlen i kirken er nu opdateret så vi er 
helt ”up to date” 
Eva fortalte om el-ladestandere. Det er ikke 
muligt at få økonomisk støtte fra kommunen, 
men man kan få råd og vejledning fra stiftet i 
forhold til opstillingsmuligheder. 
Kirkegårdsudvalget arbejder videre med dette. 
 

9. Næste menighedsrådsmøde 
       

Tirsdag den 26. september. 

 

Referatet er godkendt af de tilstedeværende rådsmedlemmer 

 


